

TABLE OF CONTENTS

目 录

Construction of Safety Integrity Management System of Coal Mine and Development of Application System
(煤矿安全诚信管理体系建设及应用系统的开发完善)

J. C. QU, Q. G. CAO, J. SONG, C. A. LI, J. S. WANG.....155

Design and Implementation of Information Hiding Function Based on Sipdroid Platform
(Sipdroid 平台下的信息隐藏功能设计与实现)

Q. Q. XU, K. Y. CHENG, X. J. WEN, Z. WANG, Y. X. ZHOU, M. L. YAN, H. G. ZHAO.....163

Design of Vehicle Alcohol Detection System Based on Driver Identification
(基于驾驶员身份认证的车载酒精检测系统设计)

Z. M. ZHAN, Y. B. YAN.....172

APP Interaction Design Research on the Mobile End
(APP 在手机移动端的交互设计研究)

A. H. TANG.....181

A Two Dimensional Mapping Representation of 3D Human Face Point Cloud
(一种三维人脸点云数据的二维映射表示)

T. YU, H. B. HUANG.....188

Design of Indoor Air Control System Based on Internet of Things Technology
(基于物联网技术的室内空气控制系统设计)

L. Y. FAN, J. Y. MA, L. N. LI, X. L. MIAO.....193

The Development Status and Prospect of Virtual Reality Industry
(虚拟现实产业的发展现状与展望)

L. Y. FAN, J. Y. MA, J. L. ZHOU, K. F. ZHANG.....199

Social Web Application Development Based on Data Analysis and Data Mining
(基于数据分析与数据挖掘的社交类 Web App 开发)

X. L. DU, Z. C. DU, X. Y. WANG, D. Z. ZHOU.....205

Design and Implementation of Sound Management Software Based on Android Platform
(基于 Android 平台音效管理软件的设计与实现)

L. H. SONG, J. X. HAI, B. X. DONG, J. SUN, Q. C. FU.....213

Preferences Discriminant Analysis Based on Implicit Feedback Information While Web Browsing
(基于网络浏览隐式反馈信息的偏好判别研究)

T. WANG, W. WANG, X. D. HUANG.....224

**Research on Second Order System of Consistent Formation Control for Flapping Wing Aircraft
(扑翼飞行器一致性编队控制二阶系统的研究)**

L. Y. HAN, L. P. ZHANG, J. LUO, N. SUN.....231

**Design and Implementation of Haitian Online Shopping Mall Based on the Integration
of Three Frameworks of SSM**

(基于 SSM 三大框架整合的海田在线商城的设计与实现)

L. F. ZHANG, Y. M. LIN.....240